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Klasifikacijski znak 037 

Maribor, 25. 1. 2024 

 

 Z A P I S N I K  

4. izredne seje ŠTUDENTSKEGA SVETA Fakultete za strojništvo UM, ki je potekala v 
sredo, 25. januarja 2024, ob 19.00 uri 

 v okolju MS Teams. 
 

 

Prisotni člani ŠS FS:  

Andreja Kumer, Žiga Borovnik, Peter Škrilec, Neja Veit, Simon Srebot, Diana Tomše, Sara Repnik 

Opravičeno odsotni člani ŠS FS 

Klemen Lah, Urban Dobrajc, Liza Škulj, 

Ostali prisotni:  

Maksim Jarnovič, Vitja Kos Krštinc, Matic Detmar 

 

 
Predlagani dnevni red:  
1. Potrditev dnevnega reda. 

2. Potrditev prijavnega obrazca na Poziv za sofinanciranje stroškov delovanja in programov 

dela študentskih svetov članic Univerze v Mariboru v letu 2024. 

3. Študentske ankete 
 

Andreja Kumer, prodekanja za študentska vprašanja in predsedujoča Študentskemu svetu Fakultete za 
strojništvo Univerze v Mariboru (v nadaljevanju ŠS FS UM), je pozdravila navzoče in preverila 
sklepčnost. 
 

Seja je bila z udeležbo 7 od 10 članov ŠS FS UM sklepčna. 

 

 

 

Ad 1: 

Potrditev dnevnega reda 

Sklep 1: 

Študentski svet Fakultete za strojništvo UM potrjuje predlagani dnevni red za 4. izredno sejo ŠS FS UM.  
 

Izid glasovanja: soglasno sprejeto.  
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Ad 2:  
Potrditev Prijavnega obrazca na poziv za sofinanciranje stroškov delovanja in programov dela 

študentskih svetov članic Univerze v Mariboru v letu 2024.  
  
Člani ŠS so bili pozvani k podaji predlogov za izvedbo projektov v letu 2024, na podlagi česar je 
prodekanja za študentska vprašanja pripravila prijavni obrazec na Poziv za sofinanciranje stroškov 
delovanja in programov dela študentskih svetov članic Univerze v Mariboru v letu 2024.  
 
Sledila je razprava in pregled terminskega plana 2024.   

  
Sklep 2:   
Študentski svet Fakultete za strojništvo potrdi Prijavni obrazec na poziv za sofinanciranje stroškov 
delovanja in programov dela študentskih svetov članic Univerze v Mariboru v letu 2024.  
  
Izid glasovanja: soglasno sprejeto.  
 

 

 
Ad 3:  

Študentske ankete 

  
Prodekanja za študentska vprašanja je predstavila problematiko podajanja kakovostnega in 
konstruktivnega mnenja na rezultate študentske ankete brez vpogleda v komentarje študentov. Člani 
sveta so se strinjali in dodali, da je v ŠS FS le peščica študentov, ki vseh profesorjev niti ne pozna, niti 
ni imela izkušnje z njimi.  
 
Predsedujoča je prav tako izpostavila, da v vrstah Študentskega sveta nimamo zastopanosti vseh 
študijskih programov, kar predstavlja ogromen izziv. Iskanje študentov, ki so bili deležni kontakta s 
posameznim visokošolskim učiteljem ali sodelavcem in dotično učno enoto, pa je časovno potratno in 
pogosto neučinkovito. Še več, takšno ravnanje daje študentu vtis, da so njegove besede izražene na 
študentki anketi neslišane in izpodbija težo same ankete. Če bomo nadaljevali v takšnem teku, se nam 
lahko kmalu zgodi, da bo anketa v očeh študenta le še oblika nepomembne formalne obveznosti, ki jo 
bo opravil zgolj zato, ker jo mora, ne pa v želji izkazovanja realnega stanja.  
 
Razprava se je nadaljevala na neučinkovitost ocenjevalne lestvice od -2 do 2. Član ŠS FS je izpostavil 
neustrezno razumevanje negativnega spektra, saj nam običajno negativna številka predstavlja nekaj 
zelo slabega. Tako študent pogosto raje izbere oceno 0 ali 1, čeprav profesorjevo delo ocenjuje kot 
neuspešno. Iz tega pa sledi nerealen izkaz stanja končne ocene visokošolskega učitelja ali sodelavca.  
 
Člani ŠS FS so izpostavili primer dotičnega izvajalca, katerega izvedba kontaktnih ur ni ustrezna, vendar 
je profesor kljub temu ocenjen s povprečno oceno 1. Prav tako vidimo, da so razlike v ocenah 
visokošolskih učiteljev številčno minimalne, v realnosti pa ogromne.  
 
V Študentskem svetu Fakultete za strojništvo tako pozdravljajo predlog Komisije za ocenjevanje 
kakovosti FS o vzpostavitvi ocenjevalne lestvice od 1 do 4, saj smo prepričani, da bomo tako dobili 
realnejšo sliko stanja kakovosti izvedbe študijskega procesa.  
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V želji po zagotavljanju kakovostnega mnenja na ocene študentske ankete ŠS FS prosi za pridobitev 
vpogleda v komentarje študentov oz. individualne ocene visokošolskih učiteljev in sodelavcev, s tem 
pa izkazuje podporo predlogu KOK FS. 
 

  
Sklep 3:   
Študentski svet Fakultete za strojništvo potrjuje predlog KOK FS, da se članom Študentskega sveta 
omogoči vpogled v individualne ocene izvajalcev.   
  
Izid glasovanja: soglasno sprejeto.   
 
Sklep 4:   
Študentski svet Fakultete za strojništvo potrjuje predlog KOK FS o spremembi ocenjevalne lestvice 
študentske ankete.  
 

Izid glasovanja: soglasno sprejeto.   
 

 
 
Seja se je končala ob 19.51 uri. 
 

 

Sejo je vodila in zapisala: 

Andreja Kumer 

Prodekanja za študentska vprašanja FS UM 

 


